
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ STUDENTSKÉ RADY GJŠ ZLÍN 
DNE: 23. 9. 2014 

• Předsedkyně studentské rady Magdalena Chudá přivítala zástupce tříd a pana Šila na 
první studentské radě školního roku 2014/2015. 

• Pan Šil nás informoval, na jaká vylepšení poputují příspěvky SCHOLARU, a to 
následovně: 

− Posílení WIFI připojení v patrech, kde již vysílače jsou a doplnění vysílačů do 
ostatních pater. 

− Futsalová liga 
− Kopírka a zároveň tiskárna na čipy, které bude možné dobýt u paní Žárské 

(nejmenší vklad je 100 Kč). 
− Rostlinný a zvířecí koutek pro zpestření výuky biologie 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  Vypracovala: Daniela Rakušanová                                      Ověřila: Magdalena Chudá  


